

# Kaohsiung American School Lower Elementary Playground

## 高雄美國學校 低年級遊樂場



Join us in creating a vibrant space for our  
youngest Dragons to learn, play, and grow.

請加入我們，為本校最小的龍兒創造一個充滿活力的  
學習、玩樂和成長的空間。





## VISION 願景

Imagine a playground where joy knows no bounds. Our new playground is designed to be a dynamic, active space that enhances the overall educational experience for our students.  
想像一個充滿無限歡樂的遊樂場。新的遊樂場是設計給學生一個充滿活力、活躍的空間，增強學生的整體教育體驗。

Help shape the future of our school and enrich the lives of our children in grades PreK–2. Join our fundraising campaign to build a new, innovative elementary school playground that will bring joy to children today, and for many years to come!  
幫助塑造我們學校的未來，豐富 PreK-2 年級孩子們的生活。  
請加入我們的募款活動，建造一個全新、創新的小學遊樂場，為現有和未來的學童們帶來歡樂！





## JOIN US 加入我們

### Why Support? 動機

Your contribution will make a lasting impact on the well-being of our students. The new playground design will encourage physical, social, individual, and creative play-based learning for our young Dragons.

您的捐款將對我們學生的身心健康產生持續的影響。新的遊樂場設計將能鼓勵我們年幼學子從遊樂中進行體能、社交、個人和創造性的學習。

Research shows that play-based learning enhances cognitive development, social-emotional skills, problem-solving abilities, teamwork, and collaboration for young children.

研究顯示，從遊戲中學習可以增強幼童的認知發展、社交情緒技能、解決問題的能力、團隊合作和協作。

Every contribution, large or small, will be used to build our playground. Family names will be included on a 'Wall of Thanks' at the playground.

每一份捐款，無論多少，都將用於建造我們的遊樂場。捐款芳名將會永存於遊樂場的「感謝牆」上。

- ◆ Platinum Level: NT\$500,000 白金級：台幣五十萬元
- ◆ Gold Level: NT\$250,000 金級：台幣二十五萬元
- ◆ Silver Level: NT\$100,000 銀級：台幣十萬元
- ◆ Bronze Level: NT\$50,000 銅級：台幣五萬元

As a registered non-profit organization, your donation to Kaohsiung American School is tax-deductible in Taiwan.

身為一個非營利的組織，你對本校的捐款都是可以抵稅的。



*Together, let's build a playground that inspires our children. Construction to begin summer 2024.*

讓我們一起打造一個能激發學童的遊樂場。施工將於  
2024年夏天開始進行。



## HOW TO GIVE 捐款辦法

Your children must be currently enrolled at KAS to make a donation. KAS reserves the right to return donations as it deems necessary. For more details about this project, or to contribute, please contact our Head of School, Mr. Jim Laney. 我們只能接受現有KAS家長的捐款。若有需要，本校保有退回捐款的權利。若您想了解更多關於這個遊樂場或是捐款的相關資訊，請參閱我們的官網或與總校長Mr. Jim Laney聯絡。



[giving@kas.tw](mailto:giving@kas.tw)



07-586-3300